
Digitalt styrelsemöte BANKs 2023-04-11 
Närvarande: MH, SK, RA, PB, HL, WE 

 

1. Mötets öppnande. Ordförande MH hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

2. Föregående protokoll. Inga synpunkter förelåg. Protokollet justerades kollektivt och lades till 

handlingarna. 

 

3. Inkommande post: 

 Från avelsrådet – som vill avsluta sina insatser 

 SBaK Cs med synpunkter på BANKs årsmöte 

 Från ONE.com ang ägarbyte på hemsidan 

 Från förra sekreteraren ang ägarbyte av hemsidan 

 

 

4. Utgående post 

 Till avelsråden- om att fortsätta i en avelskommitté 

 Svar till SBaK CS, samt SKK FK ang BANKs årsmöte  

 

5. Ekonomi.  Alla papper för ett bankbyte är påskrivna och klara. MH åter i Sverige den 18/4 och 

bokar då en personlig träff med nya banken (där han är kund) för ett byte, därefter skrivs 

årsbokslut för 2022 som sedan ska gå till revisorn för ett utlåtande. SK, MH och WE hjälps åt 

med detta. 

 

6. Årsmöte. Alla som var kallade till förra årsmötet kallas igen för ett ”kompletterande årsmöte” 

då ekonomin ska presenteras och beslutas. SK kontaktar ordförande för mötet. 

 

 

7. Avelsrådet. BH och JP som suttit i avelsrådet avgår. Mötet beslutade att gå ut med en 

förfrågan på FB och via hemsidan om det finns intresserade personer som vill ingå i en 

avelskommitté. Tidigare avelsrådet skall avtackas. MH ansvarar för detta. 

 

8. Hemsidan. Inga synpunkter från styrelsen. Enskilda medlemmar uppmanas att komma med 

konstruktiva förslag och bilder. 

 

9. Bassetbladet. Till BB nr 2 skall styrelsen skriva en kort presentation om sig själva, samt gärna 

bidra med bild. Skickas till SK inom två veckor. 

 

 

10. Aktiviteter 2023. Vi undersöker intresset för en viltspårträff i samband med SBAKs utställning 

i Karlstad i maj. SK administrerar detta genom förfrågan på FB och hemsidan. 

BANK kommer även att ha en uppfödarträff i sensommar/ höst. 

Inget datum kunde spikas. SK undersöker vilken en extern kunnig person som skulle kunna 

leda mötet. PB kollar lite med sina kontakter när vi skulle kunna lägga aktivitet i samband 

med mötet 

 

11. Övriga frågor. Inga övriga frågor togs upp på mötet. 



 

12. Nästa möte är den 16/5 kl 19.00 

 

13. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 


